

CLASSIC DRIVER

ECUSSON ANCIEN DE MEMBRE ACTIF DU ROYAL AUTOMOBILE CLUB, PAR ELKINGTON, 22 REGENT ST, 1907

- Lot sold
USD 1 564 - 2 085
EUR 1 500 - 2 000 (listed)

Location

- Paris, 05 February

Description

ECUSSON ANCIEN DE MEMBRE ACTIF DU ROYAL AUTOMOBILE CLUB, PAR ELKINGTON, 22 REGENT ST, 1907, Écusson en laiton fondu creux numéroté B689 portant un « Mercure » doublement ailé avec un bel Union Jack émaillé au centre de l'avant et à l'arrière, un disque de laiton portant l'effigie du roi Edward VII regardant vers la droite, surmonté de la couronne royale, marqué « Registered Design N° 513135 » sur le

côté, modèle d'écusson supposé édité en novembre 1907 et accompagné d'un rare support spécial pour montage sur une barre de radiateur, hauteur 17 cm, fixé sur un socle présentoir en bois.

AN EARLY ROYAL AUTOMOBILE CLUB FULL MEMBER'S BADGE, BY ELKINGTON OF 22 REGENT ST, 1907,

hollow-cast brass badge numbered B689, with 'double-winged' Mercury, with good enamelled Union Jack centre to front and brass disc bearing right-facing King Edward VII profile to rear, surmounted by Royal crown, marked with Registered Design No.513135 to side, believed to be a November 1907 issue of the badge and with rare extended bracket for radiator bar mounting, 17cm high, mounted to a wooden display base.

Bonhams 1793

Title Mr

First name Bonhams Collectors' Car department

101 New Bond Street

London

W1S 1SR

United Kingdom

Phone +33-142611011

Fax +44-2074477401

<http://www.bonhams.com>

Source URL: <https://www.classicdriver.com/en/collectible/ecusson-ancien-de-membre-actif-du-royal-automobile-club-par-elkington-22-regent-st-1907>

© Classic Driver. All rights reserved.